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پزشکیان در معرفی کابینه »وفاق ملی« به مجلس یادآور شد؛ 
فرصتی برای رابطه مردم با حاکمیت

در کشــوری زندگی می کنیم که یک حســاب 
بین المللی ندارد

اما مهمترین بخش ســخنان پزشــکیان را باید حول 
محور سیاست خارجی و فشــارهای اقتصادی ناشی از 
تحریم ها دانســت، جایی که او در وعده های انتخاباتی 
خود و در دوقطبی انتخاباتی شــکل گرفته توانســت با 
کمک ظریف موج ســازی کند و بخشــی از آرای خود 
را بــه پای صندوق های رای بیــاورد. این نکته امروز در 
صحبت تحلیلگران اقتصادی و سیاسی نیز مورد توجه 
است. اما مسعود پزشکیان بعد از آمدن به قدرت به دلیل 
مواجهه با تنش های منطقه ای و ترور هنیه ناگزیر است در 
هالــه ای از مقدورات آن را بیان کند و هم گرایی را ارجح 
بر سیاست گریز از تحریم ها بداند. پزشکیان در این باره 
گفته:»چالش بیرونی تحریم و وسوسه های  دشمن است 
که در صورت اصلاح مشکل درونی کم اثر و حتی بی اثر 
خواهد شد. چالش درونی عبارت است از عیوب ساختاری 
و ضعف های مدیریتی. برای تدوین برنامه دولت چهاردهم 
برنامه های اقتصادی ارائه شــده توسط سه دولت اخیر 
هنگام معرفی وزرا به مجلس شورای اسلامی را بررسی 
کرده ام.مســاله این نیست که در مشــکلات اقتصادی 
راه حل ها را نمی شناسیم. ممکن است اختلاف نظرهایی 
درباره ریشــه های مشــکلات مانند تورم و فقر و رشد 
اقتصادی پایین بین کارشناســان وجود داشته باشد اما 
با صراحت می گویم که ریشه اصلی مشکلات اقتصادی 
نبود ساز و کارهای لازم برای اجماع سازی روی سیاست ها 
است.« رئیس جمهور تصریح کرد:» در حوزه های سیاست 
خارجی و داخلی اصلاحات اقتصادی و آثار مهم اجتماعی 
نباید بدون اجماع ســازی در مورد آنها دست به عمل زد 
با این همــه اختلاف نظر و گفت و گو نکردن برای حل 
اختلافات، اجرای موفق برنامه اصلاحات اقتصادی ناممکن 
است نبود اجماع ملی مانع هرگونه اصلاحات ساختاری و 

اقتصادی و اجتماعی است.«
پزشــکیان گفت: »در حوزه سیاست خارجی، بخشی از 
مشکل پایین بودن نرخ رشد اقتصادی و پرنوسان بودن 
آن ریشه در تنش های موجود در روابط خارجی و خصوصا 
تحریم های اقتصادی و ظالمانه دارد. در کشوری زندگی 
می کنیم که شهروندان آن طبق آمارهای رسمی در سال 
گذشــته ۱۵۰ میلیار دلار صادرات و واردات داشته ایم . 
با این حال به خاطر تحریم ها حتی امکان داشــتن یک 
حســاب بین المللی را نداریم.«پزشکیان افزود: »مصرف  
کننده، صادر کننده و تولید کننده گران می خرند و ارزان 
می فروشند و چون به صورت رسمی نمی توانیم تجارت 
کنیم، جوان ۲۲ ســاله امروز با تحصیلات عالی یا بدون 
آن معترض است، بیش از نیمی از عمر خود را در دوران 
تحریم های شــدید اقتصادی گذرانده و آثار آن را لمس 
کرده است و طبق آمارهای رسمی هر سال شاهد کاهش 
رفاه خود و خانواده اش است.«وی ادامه داد:» این مسیر را 
قطعا باید تغییر داد اختلافات درونی و فشارهای بیرونی 
فضای سیاستگذاری برای رفع مشکلات اقتصادی را بسیار 
محدود کرده اســت و هــر دو را باید به کمک هم حل 

کنیم.«
اصلاحات همزمان در روابط بین المللی و داخلی

رئیس جمهــور راه حل اصلی مشــکلات را  اصلاحات 
همزمان در روابط بین المللی و اصلاحات داخلی دانست 
و گفت: »این مهم میسر نمی شود جزبا نگاه یکپارچه به 
مســائل سیاسی داخلی و خارجی، نگاه یکپارچه و درک 
مشترک از مسائل امروز کشــور که نیازمند همراهی و 
همدلی قوای سه گانه تحت رهبریت مقام معظم رهبری 
است. « دکتر پزشــکیان افزود:» کاری کنید دنیا بداند 
ما یکصدا با هم پشــت سر مقام معظم رهبری در جهت 
رسیدن به چشم اندازها حرکت می کنیم.مطمئن باشید 
من عیب دارم هیچ یک از ما معصوم نیســتیم، هنر این 
نیســت که عیب من را بزرگ کنید، هنر این اســت که 
عیب من را بپوشانید.« همچنین »مسعود پزشکیان« که 
برای دفاع از وزرای پیشنهادی خود در نوبت عصر مجلس 
شورای اسلامی حضور یافت وگفت: »از شما می خواهم به 
همه عزیزانی که انتخاب کرده ایم، با قدرت رأی بدهید. رمز 
موفقیت این است که دست به دست یکدیگر دهیم، باید 
با هم در مقابل این تهاجمات بایستیم، چراغ راه و پیمان 
ما مسیری است که رهبر انقلاب مشخص کرده است، هر 

حرفی که زدم در عمل و در این مسیر امتحانم کنید.«

ادامه از صفحه 2

ایالات متحده برای آتش بس و کاهش تنش زمان می خرد؟
 روایت های متناقض حماس و آمریکا

 از مذاکره
یک منبع مطلع به خبرگزاری فرانســه گفت شروط 
جدید رژیم صهیونیستی شامل حفظ نیروها در داخل 
غــزه و در مرز با مصر می شــود، در حالی که حماس 
خواســتار »آتش بس کامل، خروج کامــل از نوار غزه، 
بازگشــت عادی آوارگان و یک توافق )اســرای( بدون 

محدودیت« است.
رئیس جمهــور آمریکا به ســفر آخر هفتــه »آنتونی 
بلینکن« وزیر خارجه این کشــور به ســرزمین های 
اشغالی نیز اشاره کرده و نوشته است: »من وزیر بلینکن 
را به اســرائیل می فرســتم تا بر حمایت خدشه ناپذیر 
خود از امنیت اســرائیل تاکید کنم«.بایدن همچنین 
گفت بلینکن با هدف »ادامه تلاش های فشــرده برای 
حصول توافق« عازم ســرزمین های اشغالی می شود.او 
ساعتی بعد از انتشــار یک بیانیه به خبرنگاران گفت 
درباره رســیدن به آتش بس در غزه خوش بین اســت 
و فکر می کند شــانس رســیدن به توافق وجود دارد.

رئیس جمهور آمریکا همچنین گفت توافق آتش بس، 
نهایی نشده و موضوعات حل نشده ای باقی مانده است.

در حالی که قرار اســت دور جدید مذاکرات در هفته 
پیش رو در قاهره برگزار شــود، بایدن معتقد است که 

نمی توان زمانی را برای حصول توافق مشخص کرد.

ادامه از صفحه 2

هفت سنگ دکتر پزشکیان
علی رغم همه این توانمندی ها، بعد از حدود نیم قرن از 
وقوع انقلاب اسلامی، تاکنون از ظرفیت ها و استعدادهای 
آنها در امورات مربوط به حکمرانی استفاده نشده است. به 
علاوه، طرح نور و حواشی ایجاد شده برای آن، نارضایتی 
و اعتراض بخش اعظمی از زنان را به همراه داشته است. 
از این رو، حل این دو مســئله باید جز اولویت های دولت 

چهاردهم و معاونت زنان و خانواده باشد.
 ۴. محیط زیســت؛محیط زیســت و طبیعت به عنوان 
مهمترین میراثی که از گذشــتگان برای ما به ارث رسیده 
است امروزه بیش از هر زمانی با مشکلات عدیده ای دست و 
پنجه نرم می کند. مسائلی مثل آلودگی هوا، آب و تغییرات 
دمایی، جنگل زدایی و آتش ســوزی مراتع، خشک شدن 
تالابها و دریاچه ها، آلودگی های صنعتی و نیروگاه های مازوت 
سوز و افزایش سوختهای گلخانه ای، در معرض انقراض بودن 
تعدادی از گونه های گیاهی و جانوری و ... در وضعیت بحرانی 
قرار دارند که لزوم توجه فوری دولت چهاردهم را می طلبد.

 ۵.مهاجرین و بحرانهای اجتماعی آنها؛ یکی از موضوعاتی 
که غالباً کشــورها با آن دست به گریبان بوده اند، مسئله 
مهاجرت افراد به بیرون از مرزهای جغرافیایی کشور خود، 

به دلایل مختلف بوده است.
بعد از وقوع انقلاب اسلامی شاهد سیل مهاجرت اتباع از 
کشورهای همسایه خصوصاً افغانستان به کشورمان بوده ایم 
که این موضوع در برهه هایی که دولت طالبان اســتقرار 
داشته با شتاب بیشتری همراه بوده است. اگر چه به نظر 
می رسد ورود نیروهای انسانی مستعد به کشور و استفاده 
از ظرفیت های آنها موجب خرســندی است ولی مادامی 
که این سیل ورود مهاجرین به صورت غیرقانونی و بدون 
ضابطه انجام شود و اثرات آنها بر فرهنگ، اقتصاد و امنیت 
ملی کشور در نظر گرفته نشود، باید از ورود آنها به کشور 
ممانعت کرد. هم اکنون بیش از ۵ میلیون مهاجر افغان در 
کشور ما سکونت دارند که غالباً بدون مجوزهای لازم و به 
صورت غیر قانونی وارد کشور شده اند. تفاوتهای فرهنگی و 
مذهبی، رفتارهای نسنجیده بخشی از این مهاجرین، تغییر 
بافت بعضی از محله ها و شهرها، تبلیغات رسانه های معاند 
بر افغان ستیزی ایرانی ها و ... تنها بخشی از دلایلی است 
که لزوم جلوگیری از ورود اتباع غیرقانونی به کشور، برخورد 
قاطع با مهاجرین متخلف و اســترداد آنها، ساماندهی و 
شناســنامه دار کردن مهاجریــن را دو چندان می کند. از 
طرف دیگر، در بین مهاجرین افراد توانمند زیادی وجود 
دارد که باید ضمن شناسایی آنها شرایط را برای استفاده 
از استعدادها و ظرفیت های آنها فراهم کرد. بنابراین دولت 
چهاردهم باید ضمن احترام به حسن هم جواری همسایه 
شرقی، و با در نظر گرفتن اشــتراکات فرهنگی، زبانی و 

مذهبی نسب به حل این معضل گام های اساسی بردارد.
 ۶. ناترازیها؛ در فصل گرم سال قرار داریم و بحران قطعی 
برق زیست اجتماعی مردم را مختل کرده است.ضمن اینکه 
قطعی برق فشار مضاعفی بر صنعت و تولید داخلی وارد کرده 
که سبب بیکاری فصلی کارگران شده  است. در فصل سرد 
سال با کمبود گاز در سراسر کشور مواجه هستیم و با مازوت 
ســوزی موجب افزایش آلودگی محیط زیست می شویم. از 
طرفی ناترازی آب و کمبود آن بخصوص در استانهای مرکزی 
و در فصل گرما موجب اختلافی بین شــهرها و استان های 
همجوار شده است. بنابراین رفع مسیله ناترازی ها به منظور 
کاهش اختلافات اجتماعی یکی از مهمترین مسایلی است 
که دکتر پزشکیان موظف است نسبت به رفع آن اقدام کند.

 ۷. رابطه مردم-دولــتِ؛ انتخابات ۸۸ و حوادث تلخ بعد 
از آن، قضایای ســال های ۹۶ و ۹۸، و همینطور اعتراضات 
۱۴۰۱ از یک طرف و از طرف دیگر تحریم های اقتصادی فلج 
کننده همراه با ناکارآمدی مسؤلان سبب ایجاد بحران های 
اجتماعی متعددی مثل بی اعتمادی، بیکاری، کاهش سطح 
کیفی زندگی و ... شده است. این عوامل در کنار مسایل دیگر 
زمینه ساز فاصله گرفتن مردم از دولت شده اند. عدم حضور 
مردم در صحنه های اجتماعی تعیین کننده سرنوشت خود 
مثل انتخابات ریاست جمهوری سیزدهم، مجلس دوازدهم و 
ریاست جمهوری چهاردهم نشان دهنده فاصله گرفتن ملت 
از دولت و بی اعتمادی مردم نسبت به ساختارهای انتخابی 
است. دکتر پزشکیان در یکی از مناظرات انتخاباتی به رقیب 
خود گفتنــد »۶۰ درصد مردم نیامدنــد و هیچکداممان 
را قبــول ندارند« و در جای دیگری گفتند »تعهد می دهم 
صدای بی صدایان باشــم«. این جملات و دهها مورد دیگر 
اولاً نشــان دهنده بی اعتمادی مردم نسبت به دولت و در 
ثانی نشــان دهنده تعهد دکتر پزشکیان به شنیدن صدای 
معترضین و ناراضیان اســت. شــنیدن صدای بی صدایان 
بهترین راه برای بهبود رابطه ملت با دولت اســت که انتظار 
می رود دکتر پزشکیان همان گونه که خود وعده داده است 

آن را در رأس برنامه های کاری خود قرار دهد.
 استاد دانشگاه

ادامه از صفحه اول

وزیران دولت پزشکیان و علت مخالفت ها!
استعفا به حدی تاثیر منفی داشت که معاون راهبردی 
رئیس جمهور بعد از ۲۴ســاعت با صــدور اطلاعیه ای 
خواســت آب رفته را به جوی بازگرداند  در حالیکه آب 

رفته قابل برگشت نیست.
۵- در این مرحله منتقدین به هر نامزد برای وزارت به 
جای غوغا به پا کردن انتقادات خودشان را به نمایندگان 

مجلس منتقل کنند و از آن ها بخواهند رای ندهند  .   
در مرحله بعدی به وزیران  یک سال فرصت داده شود  
بعد از آن ، عملکرد هر وزیری مورد ارزیابی قرار گیرد اگر 
منفی بود از رئیس جمهور خواسته شود کابینه را ترمیم 
کند یا با نمایندگان  برای استیضاح وزیر رایزنی انجام گیرد .

۶ - با این که بنده  به حضور بعضی افراد در لیســت وزیران 
انتقاد دارم ولی از جناب رئیس جمهور درخواست می شود اگر 
انتخاب وزیران بر اســاس اندیشه و مصالح و منافع ملی انجام 
گرفته از آن ها قاطعانه دفاع کنــد اگر وزیری در مجلس رای 
نیاورد با اســتفاده از تجربه و علت رای نیاوردن فرد جدیدی 
را معرفــی کند ؛ همچنین اگر وزیری از راه خدمت به مردم و 
کشور جدا شد و برای تامین منافع مافیای قدرت و ثروت تلاش 
تحلیل گر سیاسی می کند در عزلش کوتاهی نکند. 

ادامه از صفحه اول

همدلی| علی اکبر اکبری – معاون توسعه و 
تکنولوژی فولاد سنگان:  ایران بهشت معادن 
دنیا اســت و از نظر تنوع معدنی و حجم ذخایر 
جز کشورهای با پتانسیل بالاست. بدیهی است 
استفاده دقیق و بهینه از این ظرفیت می تواند 
محرک بسیار خوبی برای توسعه کشور باشد. اما 
در حوزه صنعت و معدن کشــور برخی چالشها 
وجــود دارد. با این وجود هنوز شــرکت هایی 
هستند که علی رغم وجود چالشها با هوشمندی 
و برنامه ریزی دقیق راه تولید خود را هموار می 

کنند.
شــرکت صنایع معدنی فولاد ســنگان برای 
هشــتمین ســال پیاپی به عنوان واحد نمونه 
صنعتی در سال ۱۴۰۳ انتخاب شد. فولاد سنگان 
در سال   های اخیر به واسطه تدوین استراتژی   های 
دقیق، کارآمد و علمی به یک شرکت پیشرو در 
بهره   وری کل عوامل تبدیل شده است. بزرگ ترین 
شرکت صنعتی شرق کشور در ۵ سال گذشته 
در حوزه   های مختلف، تولید، بازرگانی، سودآوری 
و مسئولیت   های اجتماعی کارنامه درخشانی بر 
جای گذاشته است. فولاد سنگان توانسته است 
با به کارگیری و مشــارکت دادن کلیه عوامل و 
ســرمایه   های انسانی خود در امور تصمیم سازی 
و اقدامات کارشناسی، در کنار آموزش کارکنان 
و به حداکثر رســاندن ظرفیت   های مجموعه به 
بزرگ ترین واحد صنعتی شرق کشور بدل شود.

* * *
نظر شما مهمترین چالشهای موجود  از 
بر سر مسیر توســعه و اجرای پروژه های 

توسعه ای چیست?
در حال حاضر ایران جز ده کشــور برتر دنیا 
در حوزه تولید فولاد است. محصول نهایی یعنی 
فولادی که در قالب محصولات مختلف به بازار 
عرضه می شــود حاصل فرآیندهــای زنجیروار 
در فرآیند تولید اســت. در ابتــدا زنجیره تولید 
فولاد، معدن و شــرکتهای معدنی تولید کننده 
مواد مورد نیاز فولادســازها قرار دارند. در حال 
حاضر در بخش معدن و شــرکتهای معدنی با 
چالشهایی نظیر اســتخراج اصولی و علمی به 
منظور بهره برداری بهینه و همچنین گسترش 
دامنه اکتشــاف معادن ، عمق سنجی، در وهله 
اول و سپس چالشهایی نظیر کمبود انرژی نظیر 

برق و گاز و نهایتا مشــکل عدم تناسب ظرفیت 
تولید با میزان سرانه و ظرفیت خطوط ریلی در 

کشور وجود دارد.
شرکت فولاد ســنگان با دو محدودیت اصلی 
قطعی برق در تابستان و قطعی گاز در زمستان 
مواجه اســت. در طی سال های گذشته و حال 
عدم النفعی که شــرکت ســنگان از این قضیه 
داشت، حدود ۳۰ درصد ظرفیت تولید می باشد.

اما امسال برای رفع چالش از نیروگاه سمنان 
برق تضمینی خریداری کردیم و توانستیم این 
چالش قطعی برق را به حداقل برسانیم. اما این 
چالش ها هنوز وجود دارند. به طور مثال امسال 
تابســتان تا به حال ۲۵ روز برق قطع شده که 
بر اســاس تولید روزانه ۱۵ هزار تنی شــرکت 
حدود ۳۰۰ هزار تن عدم النفع داشتیم، که این 
عدم النفع که از این معضل کمبود برق به وجود 
می آید رقم قابل توجهی اســت. در بحث انرژی 
گاز نیز این ناترازی در بخش صنعتی و خانگی 
وجود دارد و هر ســاله گاز شرکت های صنعتی 
قطع می شود. طبق گزارش شورای عالی گاز، تا 
ســال ۱۴۱۰ این ناترازی وجود خواهد داشت و 
برای رفع این ناترازی ها نیاز به ســرمایه گذاری 

و تصمیم گیری در سطح کلان کشوری است.
صیانت از محیط زیســت، از اولویتهای 

اصلی فولاد سنگان
حفظ محیط زیســت در فعالیت  های معدنی 
و صنایع معدنی یکی از الزاماتی اســت که باید 
به آن توجه شــود. در سال های اخیر کشور  ها و 
شرکت  های معدنی به دنبال تحقق اهداف زیست 
محیطی هســتند تا علاوه بر انجام فعالیت  های 
خــود و درآمدزایی بتوانند خســارات وارده بر 
محیط زیســت را به کمترین حد خود رسانده 
و همچنین با اقداماتی موثر بخشــی از صدمات 
را جبــران کنند. فولاد ســنگان نیز در همین 
راستا فعالیت های چشمگیری داشته که اکبری 
در خصوص این موضوع و معضلات پیش روی 

شرکت توضیحاتی ارایه کردند.
شــرکت سنگان در حوزه محیط زیست برای 
اولین بار توانســت ســند GRI را تنظیم کند. 
یعنی صنعت توسعه پایدار که بخشی از تولیدات 

به محیط زیست باز می گردد.
شــرکت در حــوزه تکنولــوژی و حفاظت از 
محیط زیســت سلســله پروژه هــای محیط 
زیستی با اســتفاده از تکنولوژی های روز دنیا 

تعریف کرده است. در راستای صیانت از محیط 
زیست این شرکت علاوه بر سرمایه گذاری، در 
زمینه آبگیری باطله های تولیدی کارخانه های 
کنسانتره که منجر به کاهش قابل توجه مصرف 
آب شده است، با تعریف و اجرای پروژه سیستم 
انباشت مکانیزه باطله تر، از ایجاد سدهای باطله 
تر و پر ریســک برای طبیعت و محیط زیست 
اجتناب نموده اســت. به این معنی که بخشی 
از سنگ آهنی که وارد کارخانه کنستانتره می 
شود باطله اســت و پس از عملیات خردایش و 
جدایش از طریق نوار نقاله ها دفع می شــود و 
باطله از کارخانه خارج می شود. اما در این پرژه 
باطله ها به صورت خشک دپو و سپس فشرده 
می شوند. به این ترتیب ذرات میکرونیزه در هوا 

منتشر نمی شود.
از این فناوری نویــن تا الان فقط در برزیل و 
اســترالیا استفاده شده اســت و در ایران، فولاد 
سنگان سومین شــرکت در دنیاست که از این 
فناوری نوین اســتفاده می کنــد. در این پروژه 
سرمایه گذاری حدود ۲۳ میلیون یورویی انجام 
شــده و ۷۰۰ میلیارد تومان نیز سرمایه گذاری 

ریالی این طرح است.

فولاد سنگان؛ قطب تولید در شرق کشور

مدیرعامل شــرکت گاز استان کرمانشاه با بیان اینکه ۷۴ درصد 
مشترکان بخش خانگی خوش مصرفند و در محدوده چهار پلکان 
اول )تا ۴۰۰ مترمکعب در ماه( مصــرف دارند، از پرداخت ۱۰۰ 
میلیارد تومان پاداش خوش مصرفی به مشترکان در سال قبل خبر 

داد.
 ناصر حسینی با بیان اینکه اکنون ۷۱۱ هزار و ۲۹۸ هزار مشترک 
گاز در استان داریم، اظهار کرد: در استان بیش از ۴۴۱ هزار خانوار 
شــهری و ۱۳۲ هزار خانوار روستایی تحت پوشش گاز هستند و 
اکنون پوشش گاز در جمعیت شــهری استان ۱۰۰ درصد و در 

بخش روستایی حدود ۹۸ درصد است.
وی با بیان اینکه تمام ۳۴ شــهر استان گاز دارند، از گازرسانی به 
شهرهای نوسود، ریجاب و ازگله در سه سال اخیر خبر داد و افزود: 

تعداد روستاهایی که اکنون گاز دارند ۲۲۴۶ مورد است.
مدیرعامل شــرکت گاز استان کرمانشــاه از هدف گذاری برای 
گازرســانی به ۵۷ روستای استان تا پایان امسال خبر داد که ۳۴ 
روستا تا شهریور گازرسانی می شــوند و بیان کرد: تا پایان سال 
تعداد روســتاهای گازدار استان به ۲۳۰۳ روستا خواهد رسید؛ با 
گازرسانی به ۵۷ روستا که در قالب ۴۰ پروژه در دست اقدام است، 
پروژه تمام روستاهایی که قابلیت گازرسانی در استان دارند، تکمیل 
خواهد شد و کرمانشاه از نظر پوشش گاز روستاها از میانگین کشور 

بالاتر است.
حســینی با بیان اینکه ۱۰۱ روستای کرمانشاه باقی می ماند که 
گاز ندارند، گفت: این روستاها عمدتاً صعب العبور هستند و سرانه 
گازرســانی بالایی دارند. با این حال، پیگیــر تأمین اعتبار برای 
گازرسانی به این روستاها هستیم؛ سال گذشته نیز ۲۳۱ روستای 
اســتان گازدار شدند که تعداد زیادی از آنها صعب العبور و مرزی 

بودند.
وی از گازرسانی به ۲۳۵ واحد صنعتی در سال گذشته خبر داد و 
تعداد کنونی واحدهای صنعتی گازدار استان را ۲۵۰۰ مورد اعلام 
و عنوان کرد: گاز، ۶۶ درصد سبد مصرفی انرژی استان کرمانشاه را 

به خود اختصاص می دهد.
مدیرعامل شرکت گاز استان کرمانشاه میزان مصرف گاز استان 
در سال گذشته را ۵.۴ میلیارد مترمکعب اعلام کرد و افزود: پیک 
مصرف سال گذشته حدود ۲۰ میلیون مترمکعب در روز بود که 
قطعاً با افزایش ۲۸ هزار نفری مشترکان نسبت به سال گذشته، 
امســال این میزان بیشتر خواهد شد. چنانچه در فصل زمستان، 

محدودیتی برای گاز صنایع وجود نداشــته باشــد، به حدود ۲۵ 
میلیون مترمکعب گاز در روز نیاز داریم.

حسینی سهم صنایع و نیروگاه ها را از مصرف گاز استان ۶۵ درصد 
اعلام کرد و ادامه داد: ســهم بخش خانگی نیز ۳۳ درصد است؛ 
۷۴ درصد مشــترکان بخش خانگی خوش مصرف هستند و در 
محدوده چهار پلکان اول )تا ۴۰۰ مترمکعب در ماه( مصرف دارند 
و سال قبل ۱۰۰ میلیارد تومان پاداش خوش مصرفی به مشترکان 

پرداخت شد.
تلاش برای پایداری شبکه گاز در زمستان امسال

وی گفت: شــبکه گاز در استان پایدار است و کمبودی از لحاظ 
گاز حتی در فصل سرما نداریم و چون استان کرمانشاه در مسیر 
اصلی چند خط انتقال مهم قرار دارد و از همین رو حتی در فصل 

زمستان نیز به هیچ عنوان افت فشار و یا قطعی نداشتیم.
مدیرعامل شرکت گاز استان کرمانشاه گفت: آنچه باعث می شود 
گاهی در فصل زمســتان محدودیت گاز صنایع بزرگ استان را 
داشته باشــیم، مربوط به تصمیم دیسپاچینگ شرکت ملی گاز 

ایران با هدف تأمین پایداری در شبکه سراسری گاز است.
وی با بیان اینکه برای امسال شیوه نوینی برای پایش مصرف گاز 
اداره ها در دســتور کار است، گفت: بنا داریم با نصب سنسور در 
دستگاه ها و سنجش مستمر دمای محیط، وضعیت مصرف گاز 

آنها را ارزیابی کنیم.
حســینی درباره اینکه آیا نمی توان میزان تولید را برای پایداری 
شبکه افزایش داد، اظهار کرد: به جای افزایش تولید که منجر به 
هدر رفت منابع می شود باید به فکر اصلاح و بهینه سازی مصرف 

باشــیم و از سوی دیگر، استفاده از انرژی های تجدید پذیر را نیز 
در دســتور کار قرار دهیم و اقداماتی در این زمینه در کرمانشاه 
انجام شده است از جمله اصلاح و بهینه سازی ۳۲۰۹ موتورخانه 

بوده است.
وی همچنین از کاهش هدر رفت گاز در استان کرمانشاه از هشت 
درصد در ســال ۱۴۰۱ به زیر دو درصد در سال گذشته خبر داد 
و گفت؛ این شــرکت حدود ۱,۰۰۰ میلیارد تومان مطالبات دارد 
که ۸۶ درصد آن بدهی پتروشیمی کرمانشاه بوده و سهم بخش 

خانگی کمتر از یک درصد است.
مدیرعامل شــرکت گاز استان کرمانشــاه میزان اعتبارات سال 
گذشته این شرکت را نیز ۱,۶۰۰ میلیارد تومان اعلام کرد که برای 
اولین بار تخصیص ۱۰۰ درصدی داشــته است و گفت: اعتبارات 

امسال نیز مشابه سال گذشته است.
حسینی از آمادگی شرکت گاز برای ارائه خدمات به زوار اربعین نیز 
خبر داد و افزود: سال ۱۴۰۱ در مدت ۲۰ روز حدود ۲۰ کیلومتر 
شبکه به مرز خسروی رســاندیم که اکنون در حال بهره برداری 

است و برخی موکب ها نیز از آن استفاده می کنند.
به گفته وی، موکب شرکت گاز نیز با توزیع روزانه چند هزار پرس 

غذا در حال ارائه خدمات به زوار اربعین است.
انفجار اخیر اسلام آباد غرب ربطی به شبکه گاز نداشت  

مدیرعامل شرکت گاز استان کرمانشــاه اشاره ای به حادثه اخیر 
انفجار در یک منزل مســکونی در اســلام آباد غرب داشــت و 
گفت: این حادثه هیچ ارتباطی با شــبکه گاز نداشته است. وی 
با بیان اینکه حدود ۱۳ هزار کیلومتر شــبکه گاز در استان داریم 
که به صورت مســتمر پایش شده اند و نشت یابی می شوند، افزود: 
در کار کارشناســی که انجام دادیم، هیچ نشستی در این حادثه 
وجود نداشته است. حسینی تاکید کرد: شرکت گاز برای شرایط 
بحران و حوادث، شــش گروه امدادی دارد؛ امداد موتوری ما نیز 
برای مواقع اضطراری پای کار اســت. وی به وضعیت جایگاه های 
CNG کرمانشاه اشاره و تعداد آنها را ۷۸ باب اعلام کرد و افزود: 
محدودیتی برای ایجاد جایگاه جدید نداریم و چنانچه متقاضی 
باشد، افزایش جایگاه نیز خواهیم داشت. مدیرعامل شرکت گاز 
استان کرمانشاه با بیان اینکه ۷۴ درصد مشترکان بخش خانگی 
خوش مصرفند و در محدوده چهار پلکان اول )تا ۴۰۰ مترمکعب 
در ماه( مصــرف دارند، از پرداخت ۱۰۰ میلیــارد تومان پاداش 

خوش مصرفی به مشترکان در سال قبل خبر داد.

مدیرعامل شرکت گاز استان کرمانشاه عنوان کرد:

پرداخت ۱۰۰ میلیارد تومان پاداش خوش مصرفی به مشترکان در کرمانشاه

در نشست کمالشهر همراه خبرنگاران از چند 
برابر شــدن پروژه های کمالشــهر سخن گفته 
شــد .  محمد اسدی شــهردار کمالشهر ضمن 
گرامیداشــت روز خبرنگار افزود از سال گذشته 
تا به حال بودجه شــهرداری کمالشهر از ۲۸۰ 
میلیارد به ۴۱۰ میلیارد افزایش یافته و میتوان 
گفت این خبر بســیار خوبی بــرای پروژه های 

عمرانی این شهر میباشد.
محمد اســدی ادامه داد موضوعات در حیطه 

عمرانی شهرداری ها معمولا از ماه ۵ و ۶ میسر 
میگردد اما شهرداری کمالشهر سعی داشته تا با 
شروع سال و منعقد کردن قرارداد ها در برج ۱۱ 
و ۱۲ سال گذشته مسیر دستیابی به پروژه های 

شهرداری را زودتر به مرحله اجرا دربیاورد .
: مجتمع فرهنگی  امام جمعه کمالشهر 

کمالشهر چه می شود ؟ 
در ادامه جلســه امام جمعه کمالشهر حجت 
الاســلام و المســلمین محمود نوپــور ضمن 

گرامیداشت روز خبرنگار افزود کمالشهر مکان 
بســیار بزرگیست و یکی از مسائل مهم که باید 
برایش اتفاق بیفتد ســاخت مجتمع فرهنگی 
میباشــد که امیــدوارم زودتر به این مســئله 
رســیدگی شــود .همچنین وی در ادامه افزود 
شهرستان شــدن کمالشهر باعث بهبود شرایط 
کمالشهر خواهد شد در دولت سیزدهمین پیگیر 
این مسئله بودیم و امیدواریم که با همت رئیس 
جمهور و مســئولین شهرستان شدن کمالشهر 

زودتر میسر گردد و بسیاری از مشکلات شهری 
مرتفع شــود .  در ادامه جلســه رئیس شورای 
شهر کمالشهر محسن افشار اضافه کرد یکی از 
مهمترین مسئله ای که شهرداری و شورا پیگیر 
آن میباشــد روان سازی ترافیک بین کمالشهر 
و کرج میباشد همچنین محسن افشار افزود ما 
در خصوص مترو کمالشهر پیگیری های زیادی 
انجام داده ایم و موفق به کسب مجوز برای مترو 

شده ایم.

 محمد اسدی شهردار کمالشهر:

افزایش چشمگیر بودجه کمالشهر باعث رشد عمرانی شده است 


